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About Qiu Shengxian

1955 born in Jiangxi, China
Graduated from the Jingdezhen Ceramic Institute majoring in Sculpture
Currently lives and works in Shanghai, China

Qiu Shengxian is an established contemporary artist with a studio in Shanghai. The creator of
“Mother and Son” and "Fuwa Integration" styles of painting, his expression integrates classical
Chinese art with contemporary fashion art expressionism. Qiu has held a number of positions in arts
and culture: Branch Director of Chinese Artists; Vice Chairman of Chinese Arts Association, Deputy
Director of Sculpture Art Committee; Secretary-General of Arts Alliance Association. As an art
graduate in the Post-Cultural Revolution era, Qiu Shengxian has been consistently pursuing emotional
expressions in art. Qiu creates a unique rhythm of painting with “Mother and Son” and "Fuwa
Integration", both have become his established signature. These works that integrate the oriental
classics with modern concepts have become a prominent feature of Chinese contemporary art. It
breaks boundaries set by time and place, tradition and fashion, spiritual and material, logic and
contradiction. It subverts the viewers inherent perceptions and promotes a freedom of expression. It
shows the infinitely nobleness and greatness of human spirit.

Figure1: Qiu Shengxian, Mood 140628, 2014

His “Mother and Son” and “Fuwa Integration” bodies of work reach out, with a distinct structure. Not
just a feeling of the aesthetic, but also feelings for love and life values, and commentary on human
spirit. The influence of Qiu’s paintings has won recognition amongst both public and private
collections worldwide. His paintings are held by noted corporations and art organizations
internationally, such as Siemens, Deutsche Bank, Philips, French Art Academy, H&M, IBM
Corporation, Van Shung Cheung Holdings, Liu Haisu Art Museum, the White House of The United
States and some politicians including President Obama and former Prime Minister Schroder.
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關於邱勝賢

1955 年生於中國江西
畢業於景德鎮陶瓷大學雕塑系
現生活工作於中國上海

上海著名當代藝術家，「時尚寶貝」及「人體母子」元素創始人，中國古典藝術與時尚表現結
合的代表畫家。邱勝賢在文化藝術領域擔任著中國美術家分會理事、美協副主席、雕塑藝委會
副主任、文聯秘書長等多重角色。

身為中國文革後77級大學生，情感表達是邱勝賢的一貫追求。他對人體母子元素、這種純情博
愛的符號構建及廣泛巧妙的運用在中外美術史上也是空前的。它衝破了時間與區域、古典與時
尚、精神與物質、邏輯與矛盾等所有製定的界限，顛覆了人們的傳統固有觀念，倡導了真正藝
術的充分自由和無所不為，體現了人類精神的無限崇高與偉大。

Figure2: Qiu Shengxian, Mood 170526, 2017

邱勝賢繪畫作品中的「人體母子」和「福娃集成」等元素潛入現實，構建出鮮明的框架。他的
繪畫不僅創造了一種獨特審美，更是體現了人類生命價值的實質與意義。多年來，這些開創性
作品所產生的影響一直深受國際收藏界的追捧。其中著名收藏包括：美國白宮、法蘭西藝術學
院、比利時藝術中心、德國西門子、S.Oliver、荷蘭的飛利浦、意大利的FRY當代藝術畫廊、瑞
典的H&M、IBM公司、Apple、韓國文化院、劉海粟美術館、以及包括德國前總理施羅德在內
的政要名人等。
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Main Exhibitions 主 要 展 覽

Solo Exhibition 個展

2018

Qiu Shengxian Solo Exhibition “Unparalleled Beauty”, Hong Kong, China

邱勝賢個展「絕代芳華」，中國香港

2017

"Mood" Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, 798 Polar Bear Gallery, Beijing, China

“情調”邱勝賢個展, 中國北京 798 北極熊畫廊

2016

Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Provence Art, Shanghai

上海普羅旺斯畫廊個展, 上海普羅 旺斯畫廊

Art Revolution Taipei – Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Taipei World Trade Center

台北新藝術博覽會作品展, 台北世貿三館

2015

Art Revolution Taipei – Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Taipei World Trade Center

台北新藝術博覽會作品展, 台北世貿三館

2014

Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Fabrik Gallery, Hong Kong

香港 Fabrik 畫廊個展, Fabrik 畫廊,香港

Asia Contemporary Art Show – Solo Exhibition, Hong Kong

香港亞洲當代藝術展個展, 香港

2013
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Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Berlin

柏林時尚週邱勝賢藝術個展, 柏林

2012

Outstanding – Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Hong Kong

香港藝傑藝術個展, 香港

Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Provence Art, Shanghai

上海普羅旺斯畫廊個展, 上海普羅旺斯畫廊

2011

Outstanding – Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Shanghai

香港藝傑藝術個展, 上海

2008

Outstanding – Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, Shanghai

香港藝傑藝術個展, 上海

2003

Shanghai First Spring Salon – solo exhibition, Shanghai

上海首屆春季藝術沙龍個展, 上海

Group Exhibitions 群展

2017

Art Beijing 2017, Agricultural Exhibition Centre of China, Beijing, China

藝術北京 2017, 中國北京全國農業展覽館

Art Stage Singapore 2017, Marina Bay Sands Convention Centre, Singapore

藝術登錄新加坡, 新加坡濱海灣金沙會議中心

2016

Art Fair Tokyo, Tokyo International Forum

東京藝術博覽會作品展, 東京國際論壇大樓

2015

Art Expo Malaysia, Matrade Exhibition & Convention Centre

馬來西亞藝術博覽會作品展, 馬來西亞外貿促進局會展中心

The Consonance – China and South Korea Modern Art Painters – 2 Person Show, Korean Cultural

Centre Shanghai

和弦--中韓現代美術作家 2人展,上海韓國文化院
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Asia Contemporary Art Show (Spring Edition), Hong Kong

香港亞洲當代藝術展（春季）, 香港

L.A. Art Show, USA

美國洛杉磯藝術博覽會, 美國

2014

Asia Contemporary Art Show (Fall Edition), Hong Kong

香港亞洲當代藝術展（秋季）, 香港

2011

Shanghai Art Fair, Shanghai MART

上海藝術博覽會, 上海世貿商城

2010

Shanghai Spring Art Salon, Shanghai

上海春季藝術沙龍, 上海

Barcelona Contemporary Art Festival, Barcelona

巴塞羅那藝術節系列作品展, 巴塞羅那

2009

"The Year of Chinese Culture" Exhibition in Nice, France , France

法國尼斯“中國文化年”系列作品展, 法國

The 13th Shanghai Art Fair, Shanghai

上海第 13 屆藝術博覽會, 上海

Shanghai Spring Art Salon, Shanghai

上海春季藝術沙龍, 上海

2008

Exhibition of Four Artists, FRY Gallery, Florence, Italy

四人作品展, 意大利佛羅倫薩 FRY畫廊

Shanghai Spring Art Salon, Shanghai
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上海春季藝術沙龍, 上海

2007

Beijing International Art Exposition, Beijing

北京國際藝術博覽會, 北京

Shanghai Spring Art Salon, Shanghai

上海春季藝術沙龍, 上海

2006

Duo Lan Fang Gallery - group show, Shanghai

上海多倫美術館系列作品展, 上海

2005

Qiu Sheng Xian Solo Exhibition, J Gallery, Shanghai

上海 J 畫廊系列作品展,上海 J 畫廊

2004

Shanghai Art Fair, Shanghai

上海藝術博覽會, 上海

Main Publications 主要出版物

“Qiu Shengxian Catalog”, published by Amanda Wei Gallery

《邱勝賢畫冊》，香港魏畫廊出版


